
 

Mezőőri beszámoló 

 

A téli hónapokban az erdők, fasorok különös károkozást nem szenvedtek. Illetéktelen 

személyek nem okoztak bennük kárt. Igaz, hogy az erdőket, fasorokat egész évben 

nézni kell, mert még mindig vannak olyan családok, akik fatüzelésű kályhán főznek. 

Az idei évben is besegítettem a gazdáknak a vadkár megelőzésében, részt vettem a 

vadirtásban. Idáig ez a napraforgó földekre vonatkozott főleg. Az idei évben 

megjelent a varjúkár a csemegekukoricában, ez idáig nem volt észlelhető. 

Összességében a riasztás jól sikerült. A gazdák meg voltak elégedve. Majd jött a 

lucerna, széna és a réti széna, kaszálás, bálázás. Haza hordás után a gazdák itt is meg 

voltak elégedve, mivel nem érte kár őket. Ez után jött a kukorica érés, aratás. A 

kukorica is olyan növény, amelyet zöld állapotától, azaz főznivalótól aratásig 

egyfolytában őrizni kell. Aratás után a gazdák itt sem voltak elégedetlenek.  

Sajnos probléma is adódik a területen, pedig ebbe besegítenének a gazdák, 

polgárőrök és általában a falusiak. Ez sajnos az illetéktelen szemétlerakás a 

külterületen. Az eddigi esetekben már csak az ott hagyott szemetet találom meg. A 

szemétbe nem találtam olyan írást, tárgyat, ami a tulajdonos személyére utalva. Így 

csak le tudom fényképezni, jelenteni a jegyző úrnak vagy polgármester asszonynak. 

Akik be szokták hozatni. Ebbe a dologba segítséget kértem a Rendőrségtől is akik 

megígérték, hogy ők is rá figyelnek az illetéktelen szemétlerakókra. Ezzel a 

beszámolót befejeztem, kérem a beszámolót elfogadni. 
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